
PROTOKOtr- Nr XLV /10
PRZEBIEGU SESJI RADY GMINY ZIELONA GORA

z dnit 24 wrze3nia 2010 roku

Przewodnicz4cy Rady Gminy , zwr6cil siq z zapytaniemdo Sekretarza obrad

czy zglasza uwagi do he6ci protokolu z przebiegu ostatnj l. Sesji Rady Gminy.
Seketarz obrad poinfotmowal ze osobiScie r.tie zglasza u
teZ nikt z radnych.

Obrady Sesji odbyly sig w sali wiejskiej we wsi Krqpa, poczqtek obrad
godz. 10 oo.

Obrady Sesji Rady Gminy Zielona G6ra otworzyl Przewodnicz4cy Rady

Gminy radny Henrak Walczak , Poczym przywital przybylych na dzisieisze
obrady W6jta Gminy Mariusza Zalewskiego, Paniq Skarbnik ElZbietE tr-uczak -

Kumorek, Paniq Sekretarz Urszulq Zamiatala, Paniq mecenas, Panie radne
powiatu, Komendanta Strazy Gminnej i Komendanta Gmifilego Ochrony

Frzeciwpozarowej, kierownik6wreferat6w, dyrektora KZG,dyrektor6w szk6l i
przedszkola, rnieszkaic6w wsi KrEpa i Racula, Panie i Pan6w soltys6w, oraz

Panie i Pan6w Radnych.

Przewodniczqcy Rady Gminy, o6wiadczyl ze otwiera XLVII SesjE Rady

Gminy, poczym stwierdzil qworum na sali obrad obecnych jest 15 radnych
na srm t5 rarlnych /lista obecnoSci w zal4czeniul, posiadamy wigc zdolnod6 do
podejmowania uchwal.

Ad.2,
Przewodniczqcy Rady Gminy powiedzial, 2e porzqdek obrad otrzymali
Paistwo w zawiaclomieniach, niemniej jednak Pzewodnicz4cy Rady spytal czy

ktoS ma propozycje zmiany porz4dku obrad.

Zmian nie zgtoszono.

Przewodnicz4cy Rady Gminy, poprosil o przeglosowanie porz4dku obrad z

wptowadzon4 zmian4

Porzqdek obrad zostal przyjqty jednogloSnie.

Ad.3.

ag, uwag nie zglosil



Protok6l przebiegu XLVI Sesii Rady Gminy zostal przyjety l0 glosami za przy
5 wstrzymujqcych siE /M.Rosik,A.Sawczuk i T.Sroczyiski,W.Kuchta i J.Berent/.

Ad.4.
Przewodniczqcy Rady Gminy powiedzial, 2e w okresie od ostatniej Sesji Rady
Gminy Zielona G6ra, uczestniczylem w nastEpujqcych spotkaniach z
mieszkarlcami Gminy.
-25 sierpnia miala miejsce mala uroczysto56, bylo to spotkanie okolicznoiciowe
oddania do uzytku zmodemizowanej drogi przy ul. Zatorze w Starym Kisielinie,
-28 sierynia bralem udzial w naszych gminnych doZynkach, kt6rych
gospodarzem bytra wie( Krgpa,
-l wrzednia w szkole podstawowej i gimnazjum w Przylepie miala miejsce
uroczystoSi inauguracji roku szkolnego 201012011, a tak2e symboliczne
rozpoczgcie budowy kompleksu boisk spodowych,
-5 wrzednia uczestniczylem w dozynkach powiatowych, kt6re odbyly siq w
Kargowej,
-16 wrzeSnia pelnilem dyZur w Urzgdzie,
-w dniach 20 i 21 wsp6lnie z Panem W6jtem bralidmy udzial w XI Kongresie
Zwirpku Gmin Wiejskich , kt6ry odbyl siE w Warszawie,
-w dniu 22 wrzednia uczestniczylem we wsp6lnym posiedzeniu Komisji stalych
Rady Gminy.

Przewodnicz4cy Rady Gminy sp1tal czy sqpltania.

Pyari nie zgloszono.

Ad.5
Przewodnicz4cy Rady Gminy zwr6cil sig z proSb4 do W6ita Gminy o
przedstawienie sprawozdania z realizacji uchwal Rady w okresie
migdzysesyjnym.
Palie Przewodnicz4cy ! ! Wysoka Rado !
Od ostatniej Sesji Rady Gminy zostalo wydanych 30 zarzqdzen z zakresu :
- realizacji uchwaly budZetowej z zakresu gospodarki finansowej -
wydano 3 zanqdzenta w sprawach:
-rozdysponowania czq6ci rezerwy og6lnej w budZecie gminy Zielona G6ra,
-zmiany ptzeznaczenia rezer$T celowej w budzecie Gminy Zielona G6ra,
-objqcia udzial6w w ,,ZW i K",
-realizacji zadai.r przysluguj4cych organowi prowadz4cemu plac6wki
oSwiatowe - wydano 8 zarzqdzei w sprawach :
-zatwierdzenia aneks6w organizacyjnych dla plac6we oSwiatowych,

a, zbywamaf-z zaktesu realizacji uchwaly w sprawie zasad



obciq2ania nieruchomoSci oraz ich wydzierZawiania lub wynajmowania
na okres dlu2szy niz 3 lata - wydano 9 zarzqdzef w sprawach:
-sprzedazy nieruchomoici niezabudowanej polo2onej w Starym Kisielinie,
-ogloszenia wykazu tej nieruchomoSci,
-sprzeda2y ulamkowego udziatu wnieruchomoSci zabudowanej polo2onej
w Nowym Kisielinie,
-sprzeda2y nieruchomo5ci w drodze przetargu ograniczonego,
-nieodplatnego nabycia poprzez przyjqcie darowizry od Skarbu Paristwa na
Rzecz Gminy Zielona G6ra nieruchomoSci zabudowanej poloZonej w Starym
Kisielinie przy ul. Pionier6w Lubuskich,
-oraz 4 w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny lokalu mieszkalnego sprzedanego ba rzeci
najemy,
- realizacji zadah z zakresu infrastruktury technicznej wydano 7
zarzqdzeri w sprawach powolania kon.risji przetargowych na:
-na budowq odwietlenia w Starym Kisielinie, Janach i Przylepie,
na budowE linii energetycznej we wsi l-Ezyca, wykonanie rob6t drogowych
na terenie Gminy oraz na zagospodarowanie placu zabaw we wsiach tr-ugowo
i Sucha.
Wydano lakze zaruzldzenia w sprawach :
Gminnego Planu ZuzqdzaniaKryzysowego , a takZe zniany zarzqdzenia
w sprawach wyztaczenia si.ed:zib Obwodowych Korrrisji Wyborczych.
Ponadto w okesie t),m :
-w dniach 20 -22 sierpnia uczestniczylem w obchodach Dni Raculi oraz
wdniu2l w uroczystym Slubowaniu Mlodziezy Druzyn Pozamiczych w
Jarogniewicach,
-25 sierpnia odbyla siE narada dyrektor6w plac6wek odwiatowych, oraz uroczyste
otwarcie ulicy Zatorze w Starym Kisielinie,
-25 uczestnicfem w II czgrici Sesji Rady Gminy, podczas kt6rej podjglidmy bardzo
znaczqcqdla naszego regionu uchwalE o zagospodarowaniu przestrzennym
wsi Nowy Kisielin,
-27 sierpnia uczestniczylem w zakohczeniu p6lkolonii w Drzonkowie,
29 sierpnia uczestniczylem w pikr.riku w Starym Kisielinie,
-a 31 sierpnia w mlodzieZowych zawodach po2amiczych w KoZli,
-1 wrzeSnia odbylo siQ uroczyste rozpoczEcie roku szkolnego,
-2 wrzelnia uczestniczylem w wieczorze jubileuszowym z okazji l0Jecia
dzialalnorici storvarzyszenia "PROlvf\aK",
3-4 wrze5nia uczestniczyliSmy w delegacji w Peitz,
5 ucze"tniczylem u DoZynkach Powictowych u oweJ,

-10 wrzeinia w Nowej Soli odbylo sig podsumow
odry",

ie akcji ,,Sprawa dorzecza



-ll uczestniczylem w doZynkach na dzialkach w Ochli ,, Sawanna", oraz
spotkaniu krotkofa lolr c6u u Suchej.
-12 wrzeSnia w Sulgcinie odbylo sig wrgczenie nagr6d uczniom laureatom
konkursu ,,Moja m ala ojozyzna" ,
-16 wrzeSnia odbylo sig zebranie wiejskie w Barcikowicach,
- 1 7 uczestniczlem w odsloniqciu pomlika,,Matki Sybiraczki",
- 19 wrzednia uczestniczylem w Pikniku rodzinnym zorganizowanym przez
Gminp Swidnica,
-20-21 wzesnia uczeslniczylem w Kongresie Gmin Wiejskich w Warszawie,
-22 wrzelma uczestniczylem we wsp6lnym posiedzeniu Komisji Rady.

NastQpnie W6jt odczltal pismo Kapituly Gminy Fair Play 2010, decyzja kt6rej
Gmina Zielona G6ra zostala uhonorowana wy62nieniem honorowym w
kategorii
,, gmin wiejskich wielofunkcyjnych" oraz tytulem ,,Zlota Lokalizacja
Biznesy"./pismo w zal4czeni,t/ .
Dalej W6jt odc4tal, pismo Krajowej Izby Gospodarczej, dotyczece gratulacji z
okazji przyznania Gminie tytulu i certyfikatu ,,Gmina Fair Play 2010".

W6jt poinformowal,2e zgodnte z obowizpujqcymi przepisami, do Regionalnej
Izby Obrachunkowej w Zielonej G6rze, zostala przehazane sprawozdanic z
wykonania budzetu gminy za I p6hocze 2010 roku, otrzymalidmy uchwalE RIO,
kt6ra pozytywnie zaopiniowala przedlo2one sprawozdanie / uchwala RIO w
zalqczenitl.

Nastgpnie W6jt odczytal pismo Marszalka Wojew6dztwa Lubuskiego Pana
Marcina Jabloriskiego, w k6rym to Marszalek informuje 2e Wojew6dawo
Lubuskie po raz pierwszy zajglo najwy2sze miejsce wSr6d ,,Najzamo2niejszych
Samorzqd6w" / pismo w zalqczeniu/.

Przewodnicz4cy Rady Gminy spylal, ozy s4pytania do Pana W6jta.

Pytari nie zgloszono.

Ad.6
Przewodniczqcy Rady Gminy sp1tal Pana W6jta , czy zostaly udzielone
odpowiedzi na interpelacje zgtroszone na ostatniej Sesji.
Pan W6jt powiedzial,2e na ostatniej Sesji nie zglo$zono interpe



Ad7 .
t /

llt:y_:*":*r 
Rady. Gminy p9*,,_*:i".1, 2e pierwszy pro.lekt uchwatydotycry zmiany uchwaly w sorawie Wieloletni"go lrogrirnu G.ospodarczego wGminie Zielona G6ra na Iita zoog-zlt:,., 

.;-il.;;;;;"poprosit panitl
Skarbnik. Pani Skarbnik oriwiadczyla, 2e projekt l:yl szczeg6low<t omowlony nap.osredzeniach Komisji, kt6re wydaly opiri" p""yty_rl 

"ri-w"zriiqzku z tym sqp),tarla.

Pytari nie zgloszono.

PrzewodniczEcy Rady Gmjnv. zwr6cii sig z prodbq do przewodniczqcych
Komisji Sralych Rady Gminy, o przedstawienie 

"pirll 
,i"rlj# r<"rrrir:i.

Radna Hanna Wysocka - przewodnicz4ca Komisji Budzetu, Rolnict\,/a,Infrasfukury i Ochrony Srodowiska porvi"ariutu,' zJ*lon,ir.;u p.uj"f<tuchwaly zaopiniowala pozytywnie .

Radny_Jacek Rusiriski powiedzial, ze Komisja polityki Socjalne.l,
Zdrowia, praw Czlowieka i praworzqdnoSci pro.yeil 

- -.iJ*ufy 
zaopiniowalapozltywnle.

Radny Wieslaw I{uchta-przewodniczqcy Komisji Odwiaty i Kultury powiedziatrze komisja projekt uchwaly zaopiniowala ;;try*",".

Przewodnicz4cy Rady Gminy, poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

Uchwala zostala podjqta jednoglodnie_ uchwala Nr XL VII/3\4/10.

2t

ft ."*o1na,*t Rady Gminy powiedzial, zs kolejny projekt uchwaly dof,czyzmtany budzetu gminy na 2010 rok. przewodniczqcy 
;"r,;; , 2e projekt

i:l*ity 
t:r, byl szczeg6lowo om6wiony nu po"iJ,.;, 

'i;;;i 
, niemnicj

Jednak spltal czy s4 uwagi b4dz propozycje zmiany przedstawioneg"o projektu.Pani Skarbnik, powiedziala, 2i w zwiqzku z tym i2 w dniu wczorajszymott.y.pull:Ty_ drodlii na dozywianie_ dzieti w wysokoSci qliiO,_, i aby byla

ilTj:il:ru 
ich uruchomienia pan w6jt *p-*uirii 

"uiopop.ur"li ao pro;.r,u
Nastgpnie Pani Skarbnik om6wila zmiang.
Przewodniczqcy Rady Gminy spytai, czy sq uwagi.



Uwag do projektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil przewodniczqcych Komisji o opiniq.
Radna_ Hanna Wysocka przewodniczqca Komisji Bud2etu, Rolnictwa i

1'1LT-,lr!*v. i. ochrony Srodowisk" o"i,i"a,_iJl]" I'r._*:" projekucnwaty zaopiniowala pozytywnie

Radny Jacek Rusifski przewodnicz4cy Komisji powiedziai ze KomisjaPolityki Socjalnej, Zdrowia, praw Czlorvl"tu i-' i."."rrqdr"S.i projekluchwaly zaopiniowala pozytywnre .

Radny Wieslaw Kuchta-przewodnjczqcy Lomisji Odwiatl i KulturyoSr.r iadczyl 2e komisja projekr uchualy ,aopinio"itu pJfly*nie.

Przewodnicz4cy Rady Gminy, popros o przeglosowanie projektu uchwaly.
Uchwala zostala podjgta jednoglosnie Uchwala Nr XL VII/375 /\0.

3/

l]_,:y:el"tt"{ \ady Gminy, zwr6cil sis z prodb4 do pani Skarbnik,o
::r.::ii:.lT: 

k'lejnego projekr uch*ury u -iuno.,"i"i" * Jo,'ii#,,a,i"r",,inponlocy_trnarsowej gminie o statusie miejskim.
Przewodnicz4cy Rady Gminy, aoa* ze fomoc dotyczy dofinansowania dlahospicjum i izby wy,trze2wreit.

Przewodniczqcy Rady Gminy, spytal czy s4pytania b4dZ uwagi clo projektuucn\\ ary.
P1'tati lub uwag nie zgloszono.

Przewodnicz4cy Rady Gminv. zwrocil sig. z proSbq do przewodnicz4cych
Komisj i  Stafych Radl  Gmin1.  o przedsrawienie opin i i  z  posiedzen Komisj i .

Radna Hanna Wysocka - przewodniczqca 
Komisji Budzetu, Rolnictwa,Infrastruktury i Ochrony Sro-tlowiska p"*i",fri"i"l' 2"" f'#ir:" proJektuchwaly zaopiniowala pozyrywnre .

Radny Jacek Rusifiski _
t^1::::, 

F* " 
oowi&a i praworzqJ";;-i'p.q

powiedzial 2e Kornisja poli iSocjalnej,

zaopiniowala poz)xy\.vn1e.
uchwaly



Radny Wieslaw Kuchta_przewodnicz4cy Komisji Oswiaty i Kultury powiedzial2e komisja projekt uchwaly zaopiniowufu porytrynl". 
--"'

Przewodniczqcy Rady Gminy, poprosil o przeglosowanie projektu uchwa{y.

Uchwala zostala podjEta jednoglodnie _ uchwala Nr XL VII|376/10.

.i:'_::^.j1":tr 
Rady Gminy powiedzral, ze kole.lny projekt uchwaly dotyczyuozelenla pomocy finansowej dla powiatu Z;.f"""g0,..f.i.go, dodajqc 2e

*T:::1.:]llr. 
wydany 

.przez.powiat ,,przewodnik,,- w kt6-rym zawarre silIntormacJe rownie2 o naszei  gnin ie.

fil:*,odn1.r3., 
pou'ieoziatl ze pr 

,crjekt 
uchwaly byl szczeg6lowo om6wiony na

i::1911'y- IoT,sji., niemniej jSdnak spytat'czy ,E ,rv?ei rqoz propozycjezmrany do przedsrau ionego projekru.
uwag e zgloszono.

Przewodnicz4cy Rady Gminy poprosil przewodnicz4cych Komisji o oprnig.

Radna. Hanna Wysocka _ przewodnic,qca Komisji Bud2etu, Rolnictwai Infrashuklury i Ochrony Srodowiska "p.*l"tfri"ii' 
Ze komisjaprojekt uchwalyzaopiniowalapozlty"r,r.niel

Radny Jacek Rusiiski _ przewodniczzgcy Komisji powiedzial, 2e KonisjaPoliryki Socja/nej. ,/dror.r ia. prau Czlouieia i 
'pru* 

olralnor.iprole l t  uchu aly zaopinio*ala puzyyunie.

Radny Wieslaw Kuchta-przewodniczqcy Komisji Oswiaf, i KulturvoSwiadczyt 2e komisja projekt u.r,r*uty ruopioto*i; 
-;;;;*",*.

Przewodnicz4cy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

.Uil*rlu _r9r1ilq podiqra I i glosami za i 2 przeciwnym/A.Sawczuk r J.Berent/ _Uchwata Nr XLVIT/377 /10.
5t

ffi ;J:j,i",T::::r.::,:y..0_:."t"j:i"1,2"\or:jnlprojektuchwalydotyczyl1'^*1.'' ^ l:T:') 1ny.;o'^e.i p";;;;i";l;il".!:"1'"i';: -? 
ilil:il

1""'*ilL1,, o"9lY^,:l:1*:.^,.* 
",T; ":'*** J'J"i"iij;:'l;"*H#;:;

f::]:d.'ial , 2e projekr uchwaty b1 | .r.r"gOto* o 
'ornp*"i

f*,:: ; : :.:1,!t j ;;,; ;;; ;, :1; ";':-""j;l ;.: lff $:,. :i. 1";;i1. i:przedstawionego projektu. zmlgny do



Radny Jaroslaw Berenr sp)ta] czy chodnik bgdzie robiony po obu stronachorogl.

W6jt odpowiedzial, Ze niestety nie, tylko po jednej stronie.

)1$i#:"ffi,fi:bro2ewicz_ 
sawczuk splrata, czy w projekcie podana jest

Wojt wyjadnil, 2e nie potrafi odpowiedziei na to pylanie doktadnie aleprzypuszczam 2e maksyma Inie^- szerokoSi, tgari" 
"y"Jrij'of.,. tzo cm azylibgdzie ro chodnik standardow) nre za szeroki.

Wiqcej pytai do projektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil przewodniczqcych Komisji o opinig.

Radna Hama Wysocka - przewodniczqca Komisji Budzetu, Rolnictwa
r Infrashlrktury t O"ll*r, Srodowiska powiedziala, ze komisjaprojekt uchwaly zaopinrowa{a poz}tywnie .

Radny,Jacek Rusiriski - przewodnicz4cy Komisji, powiedzial zeKorrr is ja pol i ryk isocja lnej .2dro* iu.dru* 
b; l ; ; ;k ;r rranorzqdnoscj projekt uchwaiy zaopiniowalapozytywnie.

Radny Wieslaw Kuchta_przewodrosu iadczs r," ;; ; ;;' ;;j:;ii.J' 5:il :i:8;ili l, i xllil_ ", "
Przewodnicz4cy Rady popr.osil o przeglosowanie projektu uchwaly.

u-chwala_ zostala podjgta uchwara zostala podipta jednoglodnie _Uchwara NrxLyrr/378 tr\.
6/

iF:l::ifr '"?il#:fi T'ffi ' j;itileH'JJ,,ii:r::;"jx?,i:y;a
fllll*' jl,:,.3. fl?,lf: Y:ry;b' uvi """e6r"*.-.;i;#''; posiedzeniu
spltal czy s4 uwag i bqdt pripozy cje z_i 

";t ;;;;;;d"il,,6;;ffij:ili.



P1'tari do projektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil przewodniczqcych Komisjr o opiniq.
Radna Hanna Wysocka - przewodniczqca Komisji Bud2etu, Rolnictwa

i Infiastruktury , 
9:ly, 

Srodowiska powiedziata, ze komisjaprojekt uchwaty zaoprmowala pozyty\.vnie .

Radny Jacek Rusifski - przewodniczqcy Komisji, powiedzial LeKomisja polityki Socjalnej, Zdrowia, praw b.l._i*I rraworzqdnosci projekt uchwaly zaopiniowalapozytlnvn I e.

Radny Wieslaw Kuchta_przeworodwiadczyr,tk;;i;;;".ii.ff i:iffil,..j.3,;];11,:T:,#f *",.
Przewodniczqcy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly

uchwala_ zostara podjgta uchwala zostala podiQta jetlnogloSnie _Uchwala NrxLyII/379 t10.

7/

ljl:lg-Ut, 
Oady Gminy powredziat, 2e kolejny . projekt uchwaty doryczy

:l_r: l:1. 
nad projektem uchuatl bud.,erowej 

'CJ,;ny 
i,.ronu cOru.rrzewodnrcz4cy poriedzial .7e orojekr uchualy byl ,r.r.gOt6* Jo,no* ionl nu

*:11*:1i l"Tl.ji ., niemniej jednak,py,"i'd';;-;.";i uiaz p.opo,y"J"zmlan) do przedrtara ionego projekru.

Uwag do projektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodnicz4cy Rady Gminy poprosil przewodnicz4cych Komisji o opinig.

Radna Hanna wysccka - przewodniczqca Konisji Bud2etu, Rornictwa

r Infrashuktury i ocfuony, sroclowiska powiedziala, 2e komisjaprojekt uchwalyzaopiniowalapoz),tywnie

Radny Jacek Rusiriski - przewodnicz4cy Komisji,
Komisja polityki Socjalnej, Zdrowia, iraw

powredzial Le



i PraworzqdnoSci projekt
Pozry\.vnle.

zaopiniowala

gloSnie Uchwala Nr

uchwaly

Radny Wieslaw Kuchta_przewoswiadczyr,"k;;i;;r:3Iff ni#,?:'*3;ljil]_1fi'#il_,,"
Przewodniczqcy Rady poprosil o przegiosowanie projeldu uchwaly.

I]-"f:l,:-::"rt" podiEra uchwata zostala podiQta jednoglosnie Uchwaia NrxLVlr/380 /10.

PRZERWA
9t
7/

]111oanl"ra"r, nuAt 9rrrtor ry,I:*iat, ze kolejny projekt uchwaiy dotyczyuybu prac nad projektem uchwaly budzetowej 
'Gminy ' 

zietona G6ra.Przewodnicz4cy powiedzial , z" p.o.;"i.t u"1.,*uty;r;;"r";'#_" om6wiony na
f:1"-9:1" 

komisji 
., nieniniej jednak,pyl"t :;; ;;;-; uioz p.opo,y";"zmtan) do przedsrawionego projekt u.

Uwag do projektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodnicz4cy Rady Gminy poprosil przewodnicz4cych Komisji o opinig.

Radna Hanna wysocka - przewodnicz4ca Komisji Bud2etu, Rornictwa

I Infrastruktury i Ochrony, Srodowiska powiedziala, ze komisjaprojekt uchwaly zaopinrow ua pozylywnie .

Radny Jacek Rusiriski - przewodnicz4cy Komisji, powiedzial zeKomisja pot iqki  Socja lnej .  Z j .owia.  i rau i ; t ; ; ; "kr 'I 
. 

rraworzqdnoscj projekt uchwaty zaopmiowalapozytSvnie.

Radny Wieslaw Kuchta-przewodnicz4cy Komisji Oswiaty i Kulturvo6wiadczyl 2e komisja projekt rifrrvuty ruopinio*it; 
-;;;;*",".

Przewodniczqcy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaiy.

yiU##:F]" podjqta uchwala zostala podjEta j

Jt'q' r.



x/
Przewodniczqcy Rady Gniiny powiedzial,2e kolejny projekt uchwaiy dotyczypodatku od nieruchomo6ci. przewodniczqcy powiedzial-, Ze projekt uchwaly bylszczeg6lowo om6wiony na posiedzeniu konisji , niemniej j!j.,'ut ,pytut cry ,quwagi bqdi propozycje zmiany do przedstawionego proiekiu.

**i#i:,:'ff ,*r"Tffi tf i;::ff *:il:",xi,':l?##J?ff *'iffi ,;;chce obciE2y6 n.rieszka,irc6w, aie na tej S"ali chce .;vyiariJ.*o1. oOurr.ni"wysokodciq podatku za.prowaclzenie dzialalnoS"i g;.poOu."r"i, gArl"podatek wzrasta az o 0.44. zl od metra k*ad.uto*'egJ, bylo 17,09 zlproponuje sig 17,53 zl, rodzi siE wiEc plfanie, dla;ego r czym W6jtsig kierowal proponuj4c az tak wysokl *r.ori poautl, * ii.i ari"arini",.lu
mySlp, 

.Ze chodzi o ograniczenie prowadzenia dzialalnoSci gospodarczej
dla. os6b prowadz4cych.. jednoosobowo ariatanoJj, czy my nrezmierzamy 

.do likwidacji takich przedsigbiorc6w. W'zeszlym rokuporownl"walam stawki z innymi gminami, u nas stawki byly najwyZsze,
do inr.rych pozycji nie mam uwag, ale ta pozycja mnie bulwersuje.

Radna.Wieslaw Kuchta - powiedzial, 2e nie rozurnie wypowiedzi pani radnej,
**:f ll::.V:i. 

ale podwy2szenia podarku ni., o pru"r"" podwyzka
sraweK Jest symboJiczna.

Radna Antonina Ambro2ewicz_ Suy:r.rk 
_ nie chcE polemizowac z kolegeradnym, ale odnoszE pana do poprzednich ucnwat poJaitJrry"f]lari" entoninuAmbro2ewicz- Sawczuk abo sig wstrzyml.wala, albo byla przeciw-podwy2ce.

L:lj-fH*':! 1l * 
"i"!,9o"n . aspektach brzmi to tak jak by to w6jt

ir:toleJ, 
uory, proporowal tylko podwy2kg podarku, a w caiei polsce ich nie

?yt?:].ibl to tylko Wojr byl autorem. tych poiatk6w. Ja przypomnE pani radnej,ze w6jt jest tylko organen propcrnui4cym, natomiast podatki ucilwata naaa, japrzypomn9_, Ze podatek od prowadzonej dzialalnojci gospodarczej m6gibywynosii 21,05 zI, a takj nie jest wlaSnie dlatego by pol_u!uJ-'iro_uorE"yl,,
dzialalnodi gospodarcz4 to nie ja wymySli[m 

' 
*y.;6; ioclat]<6w, ja

!l"y1rJ: 
takie aby obci€ai jednakowo wszystkich mieszkaric6w. Wiadomo,ze w roku przyszlyrn zaplacimy wigcej, za energip, ogrzewan te szk6l, itp. Czynp. na opiekE spoleczna , nakt6rqte2 musir"y skl! braii

Radny W. Kuchta, zglosil wniosek o wycofanie
obrad. uchwaly z porz4dku



Za wycofaniem wniosku glosowala_l osoba /W.Kuchta/, 12 os6b bylo przeciw,
I osoba wstrzymala sig od glosu /J.Berent ,l osoba byla n;"nf,,""r,u I f.S_ot"rl.

Przewodniczqcy Rady Gminy, poinformowal, 2e wniosek nie zostat przytQty

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil przewodniczqcych Komisji o opmrq.

Radna Hanna Wysocka - przewodnicz4ca Komisji Budzetu, Rolnictwa
i 

. .Infrastruktury i O;h1ony_ Siodowiska powiedziaia, ze komisjaprojekt uchwaty zaopiniowala pozyty\ /nie .

Radny Jacek Rusiriski - Przewodniczqcy Komisji, powtedztal 2e
Komisja polityki Socjalnej, Zdrowia, praw bzlowieka
i Praworzqdnodci projekt uchwaly zaopiniowala
pozytywnte.

Radny Wieslaw Kuchta-przewodrucz4cy Kornisji Odwiaty i Kultur.r
oSwiadczl l 7e komisja projekr uchualy zaopinio*ala pozlty*nie.

Przewodnicz4cy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

Ir-chr.raia zosrala podjFta uchwcla zosrala podjgta l0 glosarni za. I pr,/eclwnym
lY;Kr:hl/ i 3 usrrzymujqcymi siq ,,+.Sara czuk.T.5rr.;J;' i j.Ber.nlr. _
Uchwala Nr XLV]Il3SI /10.

9t

lf:X:j..tt:t 
Rady Gminy powiedziar, zr ketsjny projek uchw aty dotyczyoKreslenra zasad ptzyzna\\ania dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich,

restauratorskich lub rob6t budowlanych przy zaby.tkach wpisanych do rejestruzab1tt6w,. nie_stanowi4cych wlasnoSci gminj. przewodni r"qc; iowiedzial , ze
f.i:f ::f:ir lyl 

szczeg6lowo om6wiony na posiedzeniu konlisli , niemniej
,_"-T:,:..t0t 

", 
cz1 sq uwagi b4dZ propozycje zmiany do przeistawioneg;

proleKtu.

Przewodniczqcy. Radl Cminl pouiedzial. 2e
wnroskrem prosr o lego przeglosor,r an ie.

Uwag do projektu uchwaly nie zgloszono.

PrzewodniczEcy Rady Gminy poprosil przewodnicz4c

w zwi4zku ze zgtoszonym

Komisji



Radna. Hama Wysocka - przewodniczqca Komisji Bud2etu, Rolnictwa
r Infrastruktury i Ochrony_ Srodowiska powiedziala, Ze komisjaprojekt uchwaly zaopiniowala poz),tywnie .

Radny Jacek Rusifski - przewodniczqcy Korrisji, powiedzial ZeKomisja polityki Socjalnej, Zdrowia, iraw br+o*i"L
i PraworzqdnoSci projekt uchwaly zaopiniowala
poz1ty"lltlic.

Radny Wieslaw Kuchta-przewodnicz4cy Komisji Oswiaty i Kultury
oSwiadczyl Ze komisja projekt uchwaly zaopiniowulu porytylvn,".

Przewodniczqcy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly

Uchwala -zostala podjgta uchwala zostala podjEta 13 glosamr za r Iwslrzy mujqcl  m s ig J.Berenr .Uchr.ra la Nr XLVIt  lg2 10.

l0/
Przewodniczqcy Rady Gminy powiedzial,2e kolejny projekt uchwaty dotyczyszczegdlowego sposobr konsulto*.ania projekrow alrdw plaua mrejsco$ego z
:11:T:-1r_l:,r,1.:i 

po2),rku pubticznego'lub organizacjami pozarzqdowymi
?t1.  . 'y I . '  podmiolami prowadzqcymi dzia la jnosi  po4 rku publ icznego wdziedzi.nie dotyczqcej dzialalnodci. starutowej tych organizacji. fizewodnicz4cy
f:l:|rir, , 2e.projekt uchwaly_ byl ,r.r"golo*o olrnO*;o'ny na po,i.dzeniuKomrsJr -.nrermreJ lednak spyal czy s4 uuagi bqdT propoz) cje zmiany doprzedstawionego proj ektu.

Uwag do projektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodnicz4cy Rady Gminy poprosil pzewodnicz4cych Komisji o oprmg.

Radna Hanna Wysocka - przewodnicz4ca Komisji BudZetu, Rolnictwa

i Infrastruktury i Ochrony Srodowiska
projekt uchwaly zaopiniowala pozytywnie .

Radny Jacek Rusifiski - przewodnicz4cy Komisji,
Komisja Pol i ryk i  Socja lnej .  Zdro* ia.  praw

Praworz4dno6ci projekt

powiedziala, Ze komisja

powiedzial Ze
Czlowieka

pozltywne.
zaopiniowala



Radny Wieslaw Kuchta-przewodniczEcy Komisji Oswiaty i Kulturv
oSwiadczyl  2e komisja projek uchraaly zaopinio*ala praiy*" i . .

Przewodniczqcy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

_Y:lyli 1"""t" podjgta uchwala zostala podjgta jednoglo6nie Uchwaia NrXLVII/3 83 /10.

I t /
Przewodniczqcy Rady Gminy powiedzial, ie kolejny projekt uchwaly dotyczyprzyst4p_ienia nad strategiq rozwoju 

_spoteczno_ gospodarczego Gminy Zielona
^.:11:,^lT:_I*cz4cy powiediial', ze proj;.r ;";;;t"l;;,"zegorowo
omowrony na posiedzeniu komisji , niemniej jednak spytai czy s4 uwagi b4d2ptopozycJe zmiany do przedstawionego projektu.

Radny Jaroslaw Berent zglosil wniosek o przygotowanie strategii tylko do roku2020.

Radna Hanna Wysocka- zglositra wruosek o
porz4dku obrad.

wycofanie projektu uchwaty z

Wigcej pltali do projektu uchwaly nie zgloszono.

lJ::::ll""o.t 
rady Grniny. poprosil o przeglosowanie wniosku radnej Hamywysock le l .

1u^ *V-lTf-- projektu glosowalo 10 os6b, 3 byly przeciw /J.tserent.A.Sawczuk i T. Sroczyriski I osoba wstrzymala siq oa gtosu I i.nr.irrrtil.l.

Przewodniczqcy Rady Gminy poinformowal, Ze wniosek zostal przyjQty.

12/

l:i::,:oT:::f l:9,I 9.ly o:*iedziar, 2e korejny projekt uchwary dotyczy
::*::"':,-y *:1::. .*:*':,.,lej w Nowym ki.i"rii.i.. r;;;d;;;;i
flllllr'rt-l,r-.,frojekt uchwaty. byi szc,egorowo ;;;;;r';;;rH;#i
komisji , njemniei iednak snwai 

r lre Pv'vuz!'ru
^ . _ ̂  .r ̂  + ̂ . . .: ̂  - ^ , , i ,. '. I czy sq uwagi bqdz,.propozycje zurialy tloprzedstawionego projektu.

Uwag do projektu uchwaly nie zgloszono.



Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil przewodnicz4cych Komisji o oprmE.

Radna Hanna Wysocka - przewodnicz4ca Komisji Budzetu, Rolnictwa

i . _ Infrastruktury i Ochrony- Srodowiska powiedziala, Ze komisja
projekt uchwalyzaopiniowalapozytywnie

Radny Jacek Rusiriski - przewodniczqcy Komisji, powiedzial Ze
Komisja polityki Socjalnej, Zdrowia, Fraw 

-CzlowiAca

i Praworz4dnoSci projekt uchwaly zaopiniowala
pozytlavrue.

Radny Wieslaw Kuchta-przewodniczqcy Komisji Oswiaty i Kultury
oSu iadczyl Ze komisja projekt uchuall zaopinio*ala po4 t).\,vnre.

Przewodniczqcy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaiy,

Uchwala zostala podjgta uchwala zostala podjQta jednogloSnie _Uchwala NrXLVII/384 /10.

13/

l:i::,:oi::tr 
Radl, Gminy powiedziat, 2e kolejny projekt uchwaly dotyczy

naoanra.nazwy &odze wewn€rznej w Starym Kisielinie przewodniczqcy

f_ll:gr;r, , ;e 
.n1o.]ekt uchraaI bl l szczegolo*o omo" ionl na posredzeniu

KomrsJr ..nrernnre.; lednak spyral cz1 s4 uuagi bqd/ proporycje zmiany doprzedstawionego projektu.

Uwag do projekhr uchwaly nie zgloszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil przewodniczqcych Komisji o opmrE.

Radna Hama Wysocka - przewodnicz4ca Kon.risji Bud2etu, Rolnictwa

r Infrastruktury i Ochrony_ Srodowiska powiedziala, ze komisjaprojekt uchwatyzaopiniowalapozytywnie

Radny Jacek Rusiiski - Przewodnicz4cy Komisji,
Komisja Poliq.,ki Socjalnej, Zdrowia, iraw

powiedzial 2e

i Praworz4dnodci projekt
poz)4ywnle.

uchwaly
lowieka

zaopiniowala



Radny Wies lau Kuchra-Przewodniczqc l  Komis j i  OSr. r  ia t r  i  Ku l rur
o5wiadczyl ze komisja projekr rch*rfy rl"p;"i"*1ti 

-O"rr-i*r".

Przewodniczqcy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

Uchwala zostala podjgta uchwala zostala podjgta jednogloSnie _Uchwala Nr
XLVII/385 /10.

t4/
Przewodnicz4cy_ Rady Gminy powi edzial, ie kolejny projekt uchwaly dotyczy
nadania nazwy drodze wewnQtrmej w N,ezycy.lir"*oani"rq"y powiedzial ,ieprojekt uchwaly byl szczeg6lowo on6wiony na posiedzeniu lomisji , niemniejjedrrak spytal czy s4 uwagi bqdZ propoiycje zmiany do przedstawionego
projektu.

Uwag do projektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil przewodnicz4cych Komisji o opiniq.

Radna Hanna Wysocka - przewodniczepa Komisji Budzetu, Rolnictwa

i . _ Infrastruktury i Ochrony Srodowiska powiedziala, 2e komisja
projekt uchwaly zaopiniowala pozytywnie .

Radny Jacek Rusiriski PrzcwodniczEcy Komisji, powiedziat ze
Komisja Polityki Socjalnej, Zdrowia, praw bzlowieka
i PraworzqdnoSci projekt uchwaly
poz).tywnie.

zaopiniowala

jekt uchwaly dotyczy

Radny Wicslaw Kuchta-pzewodnicz4cy Komisji Oswiaty i Kultury
oSwiadczyl 2e komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozytywme.

Przewodniczqcy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

Urchwala zostala podjqta uchwala zostala podjQta jednoglodnie Uchwala Nr
XLVII/386 /10.

t5/
Przewodniczqcy
wyrazenia woli

Rady Gminy powi edzial, 2e kolejny pr
nabycia dw6ch kondygnacji w budynk poloZonyn.r ul.



Gen.J.Dqbrowskiego 4la w Zielonej G6rze. przewodnicz4cy powiedzial ,2eprolekt uchwaly byl szczeg6lowo om6wiony na posiedzeniu iomisji , niemniejjednak spytal czy sq uwagi bqd| propozycle zmiany do przedstawionego
projektu.

Uwag do projektu uchwaty nie zgloszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil przewodnicz4cych Komisji o opinig.

Radna Hanna Wysocka - przewodnicz4ca Komisji Bud2etu, Rolnictwa

i Infrastruktury i Ochrony Srodowiska
projekt uchwaly zaopiniowala pozytpvnie .

powiedziala. 2e komisja

Radny Jacek Rusiiski - Przewodnicz4cy Komisji, powiedzial Ze
Komisja Pol i r l  k i  Socja lnej .  ldrowjs,  p lsr l  hz lowieka
r PraworzqdnoSci projekt uchwaly
pozltywnie.

Radny Wieslaw Kuchta-Przewodniczqcy Komisji Odwiaty i Kultury
oSwiadczyl 2e komisja projekt uchwalr zaopiniowala pozltlvnie.

Przewodniczqcy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

Uchwala zostala podjpta uchwala zostala podjgta przy I glosie wstrzymuJecym
siq /A.SawczuV -Uchwala Nr XLVII/3 87 /10.

t6/
Przewodniczqcy Rady Gminy powi edzial, Le kolejny projekt uchwaly dotyczy
uchwalenia statutu Gminy Zielona G6ra. przewodniczqcy powiedzia+ , ilE
projekt uchwaly byl szczeg6lowo on6wiony na posiedzeniu komisji , niemniej
jednak spl,tal czy s4 uwagi b4dZ propozycje zmiany do przedstawionego
projektu.

Uwag do projektu uchwaiy nie zgloszono.

Radna Antonia Ambro2ewicz- Sawczuk- powiedziala" ze chcialaby
poinformowai, 2e z Lrwagi na nieuwzglqdnienie wniosk6w grupy radnych , w
t vm mo im radn rch  R . . . . r "  i  r - - - , .  .,  .  JmKA : roc l vn \k  reo^  . l  r \ . / . . aow.  yu t j ( / qLq tso  Zmtany  w
powollwaniu czlonk6w Komisji Rewizyjne.l .wniost<owfiiSmy 

- 
abiy jasno bylo

stek oswiatowych,

zaopiniowala

zapisune,Ze do skladu nie powolywai pracownik6w



jednostek organizacyjnych, czy tez pomocniczych, Gminy Zielona Gt5ra,
uwazaj4c 2e taki czlonek nie bqdzie obiektywny, dlatego tez z tego miejsca
o6wiadczam, 2e w odniesieniu do mojej osoby m6j sprzeciw wyrarq glosr.jqc
przcciwko statutowi .

Radny Mariusz Rosik- oSwiadczyl Ze nad statutem pracowala gmpa l0 os6b ,
kt6ra w tym temacie byla innego zdania, uznajqc 2e taki ;apis ogralicza
swobody obywatelskie.

Radna Altonina Ambro2ewicz- Sawczuk- ja chcg tylko przypomniei, 2e jest
zaprs , 2e Rada powinna unikai, powolywania czlonk6w gn.rinnych jednostek
organizacyjnych, co to znaczy, to jesL idenlyczny zapis ze,,starego'; statutu.

Przewodniczqcy Rady Gminy -wyjaSnil, 2e zapis ,,powinna unikai,,jest to zwrot
powszechde stosowany i nie wymaga wyjaSnieri.

Radna Ambro2ewicz- Sawczuk-kiedy przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej
chcial wykluczyi z posiedzenia komisji radnego Berenta, w sprawie tiiedy
dotyczylajego miejscowoSci a nie jego osobijcie.

Radny Jerzy Zeteck! pani radna i radny Jaroslaw Berent- zloZyli6cic r azyBrue)s
? 

pracy w Komisji Rewizyinej dlatego teraz, chcecie zrniany zapisu, 
-a

Przewodnicz4cy Komisji Rewizyjnej wykluczaj4c kolegg radnego widzial
interes orawnv.

Radny Jaroslaw Berent-oSwiadczyl,
przygotowania Przewodnicz4cego
posiedzeniach komisji jest Zenuj4ce.

2e uwaZal i uwaZa nadal, ze poziom
Komisji Rewizyjnej do pracy w

Radna Antonina Ambro2ewicz- Sawczuk- chcialabym odnieSi sig do
wypowiedzi radnego Zeteckiego , m6j protest i rezygnacja z pracy w Komisji
spowodowany byl tym ze wszelkie skargi mieszkafrc6w nie byly rozparrywane
przez Komisjg.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil przewodniczqcych Komisji o opinig.

Radna Hanna Wysocka - Przewodniczqca Komisji Bud2etu, Rolnictwa

i Infrastruktury i Ochrony Srodowiska powiedzi
wydala opinii. .

2e komisja nie



Radny Jacek Rusifski - PrzewodniczEcy Komisji,
Komisja Polityki Socjalnej, Zdrowia, praw
i Praworzqdno6ci projekt uchwaty
pozytywnie.

powredzial 2e
Czlowieka

zaopiniowala

Radny Wieslaw Kuchta-Przewodnicz4cy Komisji Oswiaty i Kultury
oSwiadczyl ze komisja projekt uchwaty zaopiniowala negatywnie.

Przewodnicz4oy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

Uchwala zostala podjgta uchwala zostala podjgta przy l l glosami za, 3
przeciwnymi i/A.Sawczuk, J.Berent i T.sroczyriski/ oraz 1 osobie nieobecnej
/J.Smoter/ -Uchwala Nr XLVII/388 /10.

Ad.8
Przewodniczqcy Rady Gminy, powiedzial Ze kolejny punkt to inter?elacje i
zapltania radnych, w zwlqzku z lym proszg o zglaszanie siE:

Radny Tadeusz Borek ,powiedzial 2e chcialby nawiqzai do sprawy oliwietlenia,
tzn.od ronda Przylepu do sklepu Auchan. proszg aby ostatecznie ustalii
kto jest wladcicielem o6wietlenia, poniewaZ podczas Dni Zielonej G6ry
oiwietlenie bylo wl4czone, a potem juz nie. Jest juZ jesieri wczeSnie robi
siQ ciemno, a oiwietlenie nie dzrala, bo miasto twierdzi, 2e nie jest
wlaicicielem odwietlenia.

2/
Radna Antonina Ambro2ewicz Sawczuk, powiedziata, Ze chcialaby

zawnioskowai o przygotowanie podwyZek plac dla pracownik6w
niepedagogicmych gminy Zielona G6ra, na posiedzeniu Komisji pan
W6jt byi raczyl wspomniei o podwyZszeniu plac dla nauczycieli, nil bylo
natomiast mowy o pracownikach nie pedagogicznych, a ostatnie
podwyzki La grupa miata na poczqtku naszej kaclencji .NastQpnie radna
powiedziala, Ze co roku podwyZszamy podatki, a na drogach niewiele siq
robi. czy mieszkafcy nie maj4 prawa jeZdzii po r6wnych drogach, czy nie
mo2rra by oglosii drugiego przetargu na r6wnanie dr6g, skoro jedna firma
nie jest w stanie wywiqzac srq z zadanta .

3/
Radny Ireneusz

rok 201 I ,
Rypson- zwr6cil siq z prodb4 o zab eczenie w bud2ecie na
(rodk6w na remont drogi Barcikowte- ielpin.



4/
Radny Wieslaw Kuchta -sp1.tal

kanalizacji w Drzonkowie,
ulicy Olimpijskiej .

WiEcej interpelacji nie gloszono.

w jakim terminie rozpocznie siq budowa
proszE aby za pdorytet uznai budowg na

Ad.9
W6jt powiedzial, Ze w nawi4zaniu do oSwietlenia, to jeZeli kto5 je zbudowal, to
jestjego wladcicielem i powinno siq Swiecii. Nie mam oficjalnego stanowiska z
miasta, ze oSwietlenie bqdzie wyl4czone , bo nie jest ,.ru lrur"y- terenie, ja
spr6bujg ustalii przyczqF wylqczenia. Natomiast je2eli chojzi o wniosek
dotyczqcy podwy2ki ptac dla pracownik6w niepedagogicznych , to ani W6jtowi
ani lldnym nic do tego ile ci pracownicy zarabiaj4 o tym decyduj4 dyrektorzy
szkol, kt6rzy sq kierownikami ich zakladu pracy, dlatego uwa2am Ze wniosek
jest dziwny, ale dziwnorii jego jest raczej zrozumiatra. My mo2cmy tylko w
bud2ecie zabezpieczyi drodki na wynagrodzenia powiqkszone o planowanq
inflacjg czyli o 3,7Yo.T abele stawek ustala minister Edukacji, rny nie^mamy nic
do powiedzenia w sprawie wynagrodzenia. Co do dr6g, to uwaiam ze wszyscy
mieszkaicy powirmi jeZdzii po r6mych drogach, malego tego po zbudowanycl
drogach, w tym roku na budowg dr6g wydamy 6 mln zl, jeszize nigcly w gminie
na budowg dr6g nie wydano takich pienigdzy. W uchwale jakq dzisiaj
podjElidmy w sprawie zmiany budzetu gminy, zostaty zwigkszone jrodki na
bieZqce utrzl.manie dr6g. Co do ogloszenia drugiego przetaigu na urzymanle
dr6g, to z formalnego i prakq,cznego punktu widrinia. Z foimalnego punktu
widzenia to nie moZna oglaszai dw6ch przetarg6w na to samo zadanie, drusa
rze.cz to do przetargu od 8 czy 7 lat staje tylko jedna firma, roboty t. .qlnJo
oplacalne a pracochlome, harmonopyam rob6t tez nie jest doskona.ly bo lazcly
chce_ aby u niego byly drogi r6wnane bo s:1 w gorszym stanie ni2 na irrnel wsi.
Co do harmonogramu prac kanalizacyjnych to na dzieri dzisiejszy rre mozemy
go ieszczc ustali6, do czasu kiedy nie zostanie rozstrzygnigty przetarg na
wykonawstwo. Inwestycja zakohczona bgdzie w roku 20i! i na pewno drogi
bgdq bardzo rozkopane ale bpdziemy na bie2qco informowai mieszkanc6w jaki
bgdzie harmonogram prac.

Ad.10
1/
Radna Antonina AmbroZewicz- Sawczuk powiedziatra
wypowiedzi Pana Wojra. rok 2007 kiedr to pracownicl nie
rokiem wyborczy. uredl ro z moich usr padl *niosetJo

2e nawiq,zuj4c do
edagogiczni nie byl
podwyzki, i wtedy

wniosek zostal zrealizow any, dzisiejszzl wypowiedZ pa[rieW6jcie od



jako niegrzeczn4 w stosunku do mojej osoby. Ponadto nie mialem zamiaru
promowa6 swojej osoby, ja nie 2ylEjeszcze wyborami, chyba ze Pan .
2/
Radny Jaroslaw Berelrt- oSwiadczyl, ze Swietlica dzisiaj wygl4da bardzo
okazale. Radny Tadeusz Naskrqt zwr6cil sig z prosbq do grupy radnych, o
pomoc, uwazaj4c 2e deski jakie wykorzysta+ wykonawca sq w zlym stanie.
Radni dokonali wizji lokalnej, kt6ra ten fakt potwierdzila, zostala
przeprowadzona r6wlrie2 kontrola z Urzgdu- Po tym fakcie radni chcieli
p<.rnownie wejS6 na salg, ale wtedy nie zostali juz wpuszczeni, Nastqpnie suflt
bardzo szybko pzykryto i trzy krotnie wyl.ralowano. Radny oklamal
mieszkafc6w i radnych stwierdzeniem, 2e deski zostanq wymienione. Nastgpnie
radny powiedzial, 2e co sig dzieje w referacie Pani Halip, wskaz)"walem na
pewne nieprara idlowosci takie jak:
-czyszczenie zbiomika ppoZ. w Ochli,
-budowa repliki dzwonnicy w Drzonkowie, na kt6r4 uzyto desek w gorszym
stanie ni2 buda dla psa ,
-remont Swietlicy w Raculi,
-budowa boiska przy szkole w Drzonkowie , w sprawie kt6rej toczy siE
postepowanie sedowe,
-budowa boiska w Ochli, w tej sprawie osobi5cie rozmawialem w Paniq Halip,
2e nie potrzebnajest bieZnia do rzutu kulq to absurd aby w szkole podstawowcj
byty takie urzqdzenia, potwierdzila, Ze nie jest bieZnia potrzebna, ale kiedy
przystQpujemy do glosowania, okazuje sig Ze stanowisko do pchniqcia kulqjest.
Boisko jest niesprawne nre dziala oSwietlenie. Podobnie jest z instalacja do
podlewania boiska przy cmentarzu , sprawa trwa juZ miesiqcami i sq jedynie
przcpychanki. Kiedy dzwonilem do Urzgdu zostalen przez Pari4 Halip
poinfbtmowany , 2e do korica sierpnia bqdzie rozstrzygni€ty przetarg na roboty,
kiedy 10 wrzednia zadzwonilem ponownie Pan Klimkowski poinformowal
mnie, 2e nie ma jeszcze projektu. Pani Halip jest chwalona zapraszana do
przecinania wstQg na realizowanych czy zakoi.tczonych inwestycjach, p).tam
jakim prawen.r skoro jej referat tak slabo funkcjonuje .Jest mozliwosi
skorzystania z funduszy tnijnych aby uporz:ldkowai ,,bajoro" w Ochli, ale nic
w tej sprawie niejest robione.
3/
Radna Powiaty Janina Kalu2a-podziqkowala za podjgcie uchwaly w sprawie
dofinansowania budowy chodnika na drodze powiatowej w Jeleniowie.
4 l

Dyrektor Publicznego Gimnazjum w Drzonkowie,
w Drzonkowie zajElo I miejsce ,Gimnazjadzie"
spoftowych.

rmowal, 2e Cimnazjum
w zak-resie realizacjl zadan



) /

Radny J6zef Barta- na wstgpie powie dztal , Le zgadza sig z t1m iZ harmonogram
r6wnania dr6g jest niedopracowany, ale to prawda , 2e ka2dy soltys ,,ci4gnie,,
r6wniarkq do swojej miejscowo6ci, a nie powinno sig z niq,,skakai" po calej
gminie. Panie W6jcie ja ostatnio kzyczalem, ale np. prosilem o kosz na jmieci
na przystanek, Pani Halip odpowiedziala mi, 2e jak tylko bgdzie rozstrzygniety
przelarg a kosze zostanq to go dostanQ , i tak siq stalo. Dalej pani Kierownik
GOPS przyjgla do sprzqtania przystank6w, kobietg, kt6rej niekiedy pomaea mqz,
ale z uwagi na chorobq, niertrz siE przewraca. Ludzie mdwiq Ze gmina przyjgta
do pracy pijaka a to nie prawda. To chory czlowiek. Nastgpnie radny spytal,
dlaczego w tr-gZycy nie byl nigdy czyszczony zbiornik ppo2. , bojakjest cieplo i
siQ przy nim stoi, to tak jak przy szambie.
o/
Komendant Gminnej Ochrony PrzeciwpoZarowej, wyjaSnil radnemu J.Barcie 2e
w tym roku nie ma.y.SWpitdrJ

Mieszkaniec wsi Krgpa Pan Janusz Snie2ko. na wstqpie spytal pana W6jta, czy
jest regulamin korzystania z Sali wiejskiej w kt6rej siQ znajdujemy. Ale
najwazniejsza sprawa, to flmkcjonowanie biura podawczego w Urzgdzie, w
kt6rym siedzq 4 panie , a ja sam muszq dokumenty odnoSnie podatku od
Srodk6w transportowych, muszE nosii sam na g6rQ, przedstawi6 orginal a ona
dopiero mi powie czy to jest dobrze czy Zle. Na dodatek pani Skarbnik
podpisuje pismo, kt6rym jestem wzl.r,vany do Urzqdu celem uzupelnienia
dokument6w i zaplaty podatku, bo jak nie przyjdg to zostanie do mnie wyslany
komor:nik. NastEpnie Pan Snie2ko poruszyl sprawE dozynek. Wszyscy z Gninie
wychwalali sig nawzajem ile to wkladu wniesli w te pracQ, a panie kt6re h.r
robily caty wystr6j wsi, nie uslyszaly nawet dziQkujq. Kolejna sprawa to
wyZ)'wienie, przyjechal catering, elita sig zan.rkngla i sig bawila, a ludzie na
placu nic, nawet nie mieli Swiatla, bo straz po2ama dala je dopiero po 21 .oo.
8/
Radny Jerzy Zetecki -*fiaSr.ril, Ze zadaniern straZy poZamej nie jest oswietlanie
plac6w rekreacyjnych, plac w KrEpie oSwietliliSmy tylko na pro6b9 W6jta,
odwietlenie placu naleZalo do gospodarza imprezy.

o/

Radny Jaroslaw Berent-powiedzial, Ze niedopuszczalne jest aby strazacy, kt6rzy
majq zabezpieczai plac gdzie odbywa siq irrpreza chodzili ,,nachlani,,, mieli
zabezprecza(, scenQ a tego nie zrobili, doszlo do incyde4tu, gdzie pijany
czlowiek wszedl na sceng a dpiewaj4cy go popchnqi i spadl zelsceny. Ja strazacy
spozy'rvajq alkohol niech wted) nie nosz4 mundurou. I

4



10/
Sollys wsi KrEpa Tadeusz Budrewicz- zwr6cit sig z proSb4 o wycinkg kasztana
przed Swietlicq, podzigkowal tez wszystkim kt6rzy pracowali przl organizacji
doirynek.

l t /  r
Radny J6zef Buta- zwr6cll sig do kolegi Janusza SnieZki., byl$ radnym w
ubieglej kadencji, ni0 wtedy nie zrobileS, ani doZynek, ani dwietlicy , a teraz
tylko kry l.ykuj csz.

12t
Pan SnieZko- odpowiedzial, Ze jak koriczyla siq kadencja byly ju2 w budZecie
zabezpieczone Srodki na remont Swietlicy, wiEc poczulem sig bardzo Zle kiedy
nie zaproszono mnie na oficjalne otwarcie Swietlicy.
t3 t
Przewodniczqcy Rady Gminy, powiedzial ,2e jak mo2na publicznie m6wii 2e
kolega NaskrEt oszukal mieszkaic6w , to jest niedopr.rszczalne aby na sesji
rzucai takie oskar2enia. Bylem kilka razy jak by1 remont, za ka2dym razen.r
radny byl albo z lopatq albo z grabiami w gumofilcach ponraga14o przy
remoncie.  Proszq Panstwa tak nie mozna.

t4/
Radny Jaroslaw Berent- powiedzial, Ze nie bgdzie klamal , zrobiq wszystko aby
prawda wyszla, radny pierw zglosil sam Ze deski s4 niewla6ciwe a potem staral,
siE sprawg zamkn4i.

t5/
Radny Jaroslaw Berent - powiedziat, Ze korzystajqc z tego Ze jest przy glosie
chcialby poinformowat Ze podczas doZynek na stole byla w6dka.

16/
Przewodniczqcy Rady Gminy spytal, czy sq takie zakazy aby na takiej
uroczystodci nie bylo alkoholu, bo ja takich nie znam.

17l
Radny Jaroslaw Berent- powiedzial, ze frn77a cateringowa, kt6ra obslugiwala
doiynkt zawy2akoszty podajqc w zamian alkohol, to nie.jest to w porzqdku.

l8/
Przewodniczqcy Rady Gminy, powiedzial, 2e w6dka j byla podano po sesji w

,'''.H,-
Jarogniewicach byla moj4 wlasnoici4 a bylo jej 3



n moim sklepie z czego 2 zabralem do domu bo koledzy bali siE wypii. To pan
fl\zadzwonil na policje informuj4c 2e na Sesji spo2ywany jest alkohol. 

F'."1
19/
Radny Tadeusz Naskrgt- powiedzial, 2e w nawiqzaniu do skargi mieszkairc6w na
W6jta, to ja glosowalem przeciwko mieszkaficom. Ale z tymi mieszkaicami siq
kontaktowalem i mialem w ich in.rieniu na dzisiejszej Sesji pana W6jta
przeprosii, poniewaz uwazaj4 Ze nie wiedzieli podjakim pismem siq podpisujq.
Wigc teraz przepraszam Pana W6jta w imieniu mieszkairc6w ulicy Dolnej,
kt6rzy podpisali siE pod skarg4

20/
Radna Antonina Ambro2ewicz- Sawczuk- powiedziala, 2e chcialby sig odnie66
do
tych przeprosin i tak dalej. Panie Tadeuszu, z calyn.r szacunkiem do pana ,
proszg sobie przypomnie6, 2e tuZ po gtrosowaniu , kiedy pan przewodniczqcy
oglosil przerwQ, Pan powiedzial, co ja zrobilem, ja sig pomylilem w glosowaniu ,
w odniesieniu do wypowiedzi Pana Berenta, to pokazywal Pan deski, kt6re wozil
Pan w samochodzie do ekspenyzy.

Mieszkaniec wsi Krgpa, kt6ry siq nic przedstawil, poruszyl sprawp jako6ci d6g
gminnych, pisalen w tej sprawie do W6jta, zostalem odprawiony ,,2 kwitkiem',,
mam dzialk€ za rowem, droga obecnie jest nieprzejezdna, rowy s4
nreczyszczone, na tej dzialce jest teZ wywieziony grtsz przez lakq( firmg, i nie
tego kto posprz4tai.
22/
Radny J6zef Barta- powiedzial, 2e co do desek, to pan kolego radny na Sesji to
sygnalizowal, m6wil o komisji i kontroli. Nie wolno takich rzeczy robii, m6j
ojciec zawsze m6wil ,2e nie wolno w swoje gniazdo,,s...i,,. panie Berent w
Zyciu spotkalem dw6ch ludzi mojego kolegg mydliwego bardzo zlego czlowieka
i tenz Parla. Nie mozna tak aby chorego czlowieka tak traktowai, jak byScie
mieli szubienice to bydcie go powiesili, ludzie opamigtajcie siE , obrazacie ludzi
bo to ju2 kampania wyborcza. Nie wolno niszczy( lvdzl, jak chcesz zostai
W6jtem to m6w o tym , ale przy tym nie obrazaj nikogo

Wigcej wniosk6w i informacji nie zgloszono.

\'l



Ad.1l
Przewodniczqcy Rady Gminy, podziEkowal gospodarzom za przylgcie radnych,
poczym ̂ogiosil zamkriqcie obrad XLVII Sesji
godz.  l3 " .

Gminy Zielona G6ra o

Rady Gminy
Walczak


